

國立中興大學績優學生獎勵要點

National Chung Hsing University Guidelines on Award for Outstanding Students

中華民國93年3月3日本校第302次行政會議修訂通過
Amended by administrative meeting dated March 3, 2004
中華民國100年6月22日本校第363次行政會議修正通過
Amended by administrative meeting dated June 22, 2011
中華民國103年6月11日本校第386次行政會議修正通過
Amended by administrative meeting dated June 11, 2014
中華民國104年4月15日本校第391次擴大行政會議修正通過
Amended by administrative meeting dated April 15, 2015

一、本校為獎勵學業成績表現優異學生，提升優良學風，特訂定本要點。

I. This guideline is established to encourage students who excel in school works.

二、本要點以大學部（含進修學士班）學生為獎勵對象。延畢生及不受最低應修學分數限制者，不適用本獎勵要點。

II. This guidelines only covers undergraduate students including students in bachelor's program of extension education. Super seniors who do not have minimum credits are not covered by this guideline.

三、績優學生各系各班名額以前學期學業成績第一、二、三名為限。績優學生之操行成績不得低於八十五分。學業成績同分時，以操行成績排序。如該班前三名學生之操行成績未達標準，名額得從缺。轉離本校之學生，不予獎勵。

III. Students who are the top three of their classes can get the award. However, their scores of conduct should not be lower than 85. When students have the same scores in their school grades, they will be ranked according to their conduct of scores. If their conduct scores do not meet the standard, vacancies will be maintained. Students who transfer to other schools cannot receive the award.

四、績優學生各頒發績優學生獎狀乙紙及獎勵金第一名新台幣四千元、第二名新台幣三千元、第三名新台幣二千元。

IV. Each award winning student will get one certificate of merit. In addition, first prize get NT \$4,000 dollars, second prize NT\$ 3,000 dollars, and third prize NT\$ 2,000 dollars.

五、本獎勵事項由學生事務處生活輔導組依據教務處提供各系各班學業成績前三名名冊辦理之，每學期辦理一次，經核定之績優學生，請各系於導師時間公開頒獎。

V. The Division of Student Life will be responsible for giving out the awards to the top three students of each class according to the register provided by the Office of Academic Affairs.

The awards will be given out each semester during office hours.

六、獲得本獎勵之學生，仍得申請其他獎學金。

VI. Students who get this award can still apply for other types of scholarship.

七、本要點經行政會議通過後公布實施，修正時亦同。

VII. This regulation shall be implemented after being passed by the Administrative Meeting.

Any amendment shall be processed accordingly.